



## **URSI Resolution passed at the Lille GA, August 1996**

### **U.17. Inter-Union Working Group on Adverse Environmental Impacts on Astronomy**

The URSI Council,

noting

- a) the need to maintain optimal conditions under which scientific space and astronomical research may be carried out,
- b) the dangers represented by increasing electromagnetic interference, increasing amounts of space debris and, more recently, plans to start “advertising in space”,

resolves

- 1) to approve participation of URSI in the Inter-Union Working Group on Adverse Environmental Impacts on Astronomy;
- 2) to propose R.D. Parlow (USA, Commission E) and J. Cohen (UK, Commission J) as Members of the Working Group.

Groupe de travail inter-Unions sur les effets néfastes de l'environnement sur les observations astronomiques

Le Conseil de l'URSI,

notant

- a) la nécessité d'assurer aux recherches spatiales et astronomiques les conditions qui leur permettent de se développer de façon optimale;
- b) les dangers que représentent (a) la croissance de l'interférence électromagnétique et du nombre de débris spatiaux, (b) le projet récent de créer un système de publicité spatiale;

décide

- 1) d'approuver la participation de l'URSI au Groupe de travail inter-Unions sur les effets néfastes de l'environnement sur les observations astronomiques;
- 2) de proposer R.D. Parlow (EUA, Commission E) et J. Cohen (Royaume-Uni, Commission J) comme membres de ce Groupe de travail.